



Bestyrelsesmøde 2022-1

Afholdt: D. 20. januar 2022 kl. 19.00-22.40

Lokale: Hos Anne

Deltagere: Christian Niclas, Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Bjørn Holm, Mia Molberg, Louise Steingrimur Bisbo, Rasmus Hornbæk, Michael Fack, Michael Fack

Afbud: Niels Henrik Konstantin-Hansen

Referat

Dato: 22. januar 2022
Victor Lundhede

Side **1** af **4**

1. Økonomi

Dette punkt er ikke inkluderet i det åbne referat.

2. FS

Ny arrangør

Dette punkt er ikke inkluderet i det åbne referat.

Toiletter til FS

Da vi stadigt kraftigt ønsker toiletter ude til FS, vil vi prøve at kontakte Bifrost om dette igen. Vi skal derfor have skrevet til Owen for at høre om toiletmuligheder. Tages op til første møde.

Fondsmidler til lånegrej

Foreningen har fået fondsstøtte til lånegrej. Det kommer til at gå til 12 kjoler, nogle sværd og rustninger. Der skal bruges aktivitetsstøtte til kasser og hylder i bunkeren. De skal måske være fugttætte.

Dukkeskub

Intet nyt at rapportere. Der er god aktivitet og der bliver spillet en del Marvel Crises Protocol og Song of Ice and Fire for tiden.

3. Lokalerne

Nye hylder

- Foreningen har for nyligt købt nye hylder til at forbedre vores lagerplads i lokalerne. De er nu alle sat op, men der mangler stadig at blive sorteret figurterræn og andre ting. Der står pt. ting på gulvet som gerne skulle kunne stå på hylderne.
- Vi har også 24 kasser som stadig kan bruges til hylderne. Hvis der ikke er behov for dem, skal vi returnere dem.
- Vi har spurgt figurspillerne om hvad status er, og der mangler at blive sorteret i nogle af tingene, men det tager tid da mange skal involveres.
- Vi opfordrer folk til at blive færdige med oprydning inden slut februar, men før generalforsamlingen ville også være godt.

Oprydning og lokalesedler

- Mange medlemmer har igennem en længere periode observeret, at der ikke bliver gjort godt nok rent, samt at lokalesedler ikke bliver lavet. Der har været brændt kaffe i kaffekanden, bordplader



er ikke sat på plads, der mangler at blive fejlet, værktøj er ikke altid lagt på plads, etc.

- For at afhjælpe dette, vil vi kommunikere bedre ud hvad der forventes af foreningens medlemmer når de bruger lokalerne. Der laves et FB-opslag på alle vores grupper og på hovedprofilen, om hvad rengøringsopgaverne er, samt hvor vigtigt det er at der laves lokalesedler.
- Vi skal have revideret vores lukkeliste, printet, og lamineret den. Den skal også tilføjes til hjemmesiden. Måske lave en "Sådan skal det se ud når du går" seddel?
- Hvis tingene ikke bliver bedre, vil det i værste tilfælde betyde, at alle der ønsker at bruge lokalerne først skal kontakte bestyrelsen for at få nøglekoden udleveret. Dette vil vi gerne undgå.

4. Generalforsamling 2022

Er alle bestyrelsens vedtægtsændringer skrevet færdige?

- Nej, men de bliver skrevet færdige i løbet af weekenden og sendes til revision.
- Da vi har skrevet to forskellige medlemskabsperioder i vedtægterne skal det gøres ens. Medlemskabet skal gå fra januar til januar.
- I foreningens formålsparagraf står "Foreningens formål er at fremme det almene kendskab til og interesse for liverollespil primært med udgangspunkt i europæisk middelalder". Vi vil fjerne "europæisk middelalder" for at være mere inkluderende for de mange andre rollespilssettings.
- Vi vil gerne tilføje et "hvorfor" og en vision til vores formålsparagraf.

Hvad mangler vi at udarbejde inden GF?

- Budgettet mangler. Vi tager udgangspunkt i det sidste budget og retter til. Vi laver et FB-opslag hvor folk kan begrunde det de synes vi skal bruge penge på i det nye år.
- I regnskabet skal der tilføjes hvor fondspengene kommer fra.
- Regnskabet er ellers færdigt.
- Der skal laves beskrivelser til regnskab og budget.
- Årsberetning.
- Årshjulet opdateres
- Opdatering af stemmesedler fra sidste år og printning af dem.
- Alle skal skrive opstillingstekst.
- Der er 3 ledige pladser i bestyrelsen op. Vi skal tænke over hvem der er gode kandidater.
- Dagsorden.

Hvornår sender vi den næste mail ud til vores medlemmer?

- Vi sender 2. indkaldelse ud senest næste torsdag (d. 26 januar).



- Der skal tilføjes i mailen, at folk godt må stille op in absentia, hvis de nu er i selvisolation pga. corona eller fordi de ellers ikke kan deltage fysisk.

Er der særlige corona-hensyn vi skal tage?

- Vi opfordrer folk til at lade sig kvikteste og de skal have coronapas. Dette skrives tydeligt i mailen. Vi opfordrer også folk at blive væk hvis de har været i nærkontakt og hvis de har symptomer.
- Indtil man er tjekket ind, skal man have mundbind på.
- Der kommer måske ændringer i restriktionerne d. 31 januar som vi skal være obs på.

Hvornår bliver regnskabet godkendt af revisoren?

- Mandag d. 24 januar, såfremt revisoren kan godkende det.

Hvad gør vi på selve dagen helt praktisk?

- Købe slik og lave slikposer.
- Hvis vores medlemmer har særlige diætære præferencer må de selv tage med, og vi opfordrer dem til at gøre dette for at undgå at de går sukkerkolde.
- Der hentes drikkevarer – 6 kasser sodavand og 3 kasser bajer.
- Købe 5 tuber håndsprit.
- Oprette FB-begivenhed.
- Tjekke medlemskab og coronapas til selve GF.

5. Mails

Mail fra medlem

Dette punkt er ikke inkluderet i det åbne referat.

ÅUF-årsmøde

- D. 1 februar er tilmeldingsfrist og det afholdes d. 24 februar kl. 18:30.

Bifrost, medlemsliste og bestyrelsesmedlemmer

- Vi svarer og skriver vi ikke har haft GF endnu, samt spørger hvilken data de har behov for.

Medlemskab

- En person spørger om de er blevet medlem. Der sendes bekræftelse ud til alle tilmeldte medlemmer inden GF.

Ansøgning til Bifrost udvalg

- Der er deadline for at sende ansøgninger ind til Bifrosts forskellige udvalg d. 24 januar.
- Hvis vi vil se et forretningsudvalgsmøde. Deadline for tilmelding er d. 22.



6. Repræsentations beløb til Bifrost GF

Til Bifrosts GF købte vores deltagere et par kasser øl og de vil høre om foreningen vil støtte dette. Foreningen betaler ikke.

7. Taskeworkshop, hvad mangler der.

- D. 29 januar afholder foreningen en taskeworkshop for unge og vi vil gerne have flere deltagere.
- Skal vi dele det hos andre foreninger?
- Indkøb
 - Læderiet åbner d. 24 og vi skal købe læder og grej d. 25. Basis læderudstyr, 5 forpartier, narvesvært.

8. Ny boks kode

- Lokalenøgle – 1157

9. Evt.

- Info – Konflikthåndteringskursus
 - Vi har snakke med Institut for X og begge foreninger vil gerne have konflikthåndteringskurser.
- Skal vi lave en tilmeldingsformular vi kan give børn med hjem?
 - Måske bruge et mailsystem (MailChimp) agtigt for at have bedre mailkampagner?

Mødet blev hævet 22:40